

REFERAT AF BESTYRELSESMØDE EJERFORENINGEN GIBER Å
Den 05-01-09

Til stede: Jane, Ole, Susanne, Helle, Jette, Mette og Søren

Dagsorden:

1. Godkendelse af referat fra sidste møde
2. Gennemgang af korrespondance
3. Vedtægter
4. Skilte til gæsteparkering
5. Eventuelt

Referat:

- Ad1** Godkendt, men mangler offentliggørelse
- Ad2** Korrespondance med Advokat Flemming Voldby: Søberg vil ikke mødes med Voldby omkring gæsteparkeringspladserne. Der arrangeres et status møde med Voldby omkring hvad næste skridt i sagen er.

Korrespondance med kommunen som har anerkendt, at det er uhensigtsmæssigt at stamvejen både har 40km/t og 50km/t zone og ikke bump på hele vejstrækningen. Konklusion i sagen afventes. Kommunen er positivindstillet overfor bro over tilløb til Giber Å for enden af C-husene.

- Ad3** Der udarbejdes første skitse af ændringer til vedtægterne til næste bestyrelsesmøde og denne sendes rundt til bestyrelsens medlemmer.
- Ad4** Der er indkøbt fire gæsteparkeringskilte som bliver opsat midlertidig indtil gæsteparkerings sagen er afklaret med Søberg. Skiltene placeres foran p-lommen set fra indkørslen til vores område. Ole, Christian og Søren opsætter skiltene når jorden er frostfri.
- Ad5** Lifa i Odense er lukket. Der undersøges hvilken Lifa afdeling vi skal kontakte angående etårsgennemgang af køkkenet.

Snerydning er på plads med aftale med den store grundejerforening.

Jævnfør vedtægterne bedes indkommende forslag til emner der ønskes med på den kommende generalforsamling indsendes inden **15 februar** (generalforsamlingen afholdes 21 april og dagsorden udsendes senest 14 dage før)

Der er forslag om fælles fastelavnssfest d. 22 februar. Der søges frivillige til at arrangere (kontakt Mette (119) på telefon 8753 8710).

Ved næste bestyrelsesmøde drøftes budget for 2009.

Formandens beretning skal diskuteres til mødet 2. Marts.

Opgaver:

- Alle** Diskutere skitse til ny vedtægter til næste møde.
- Susanne** Diskutere bro over tilløb til Giber Å og vejfond i stor grundejerforening. Kontakter gartner angående fejlbeskrivelse af fællesarealer i henhold til AB92.
- Mette** Arrangere møde med Voldby. Spørge tidligere festudvalg om de vil arrangere fastelavnssfest.
- Helle** Tale med Lifa om etårsgennemgang af køkkener.
- Ole** Samle skitse til vedtægtsændring.